
Styrelsemöte 3/5–2023 Solvalla Blåstugan 

Dagordning:

1. Mötet öppnade: Ordförande Jari Åkerfeldt förklarade mötet öppet,

2. Närvarande: Jari Åkerfeldt, Alf Nordemo, Sunde Hansen, Jesper von Krusenstierna 
Digitalt: Anita Ekström 
Frånvarande: Patrik Hedqvist, Christer Otterström och Johan Lasson.

3. Val av justerare/sekreterare för mötet:
Alf Nordmon valdes till justerar och Jari Åkerfeldt till sekreterare

4. Godkännande av dagordning: Ja

5. Kort presentation av invalda personer i styrelsen: 
Samtliga närvarande personer redogjorde en kortpresentation om sig.

6. Genomgång av senaste mötesprotokoll: 
Noterat att sista styrelsemötet handlade endast om förberedelser för Årsmöte

7. Mötesfrågor:
§ Arvode för styrelse 2023:
Styrelsen beslutade att avstå från sitt arvode 2023.

§ Ansvarsfördelningar inom styrelsen
Jari Åkerfeldt sköter IT, nyhetsbrevs utskick samt PR kommunikation.
Alf Nordemo hanterar kuskmatcher.
Alf/Jari sköter sponsring.
Jesper von Krusenstierna, Sune Hansen, Anita Ekström och Claes Norman kommer 
med förslag till aktiviteter för medlemmar att delta i.

§ Sekreterare? Vid årsmötet valdes ingen Sekreterare, Jari har en person som kan 
vara intresserad och ska försöka få ett svar till nästa möte.

§ Byte av Bank och bokföringsprogram:  Kassören Claes Norman vill byta till SEB och 
får mandat att fortsätt bytet. Bokföringsprogrammet Fortnox kommer att börja 
användas.  

§ Kuskmatch Sverige/Frankrike
På årsmötet valdes fyra svenska kuskar, nu blir det 10 hästar i loppet och vi behöver 
ytterligare en kusk. Alf tyckte att Christer Otterström skulle hoppa in som kusk och 
detta godkändes.



 

§ Målsättning för 2023:
Aktiviteter för att få fler medlemmar. 
Se över möjligheter att få ett större samarbete med Travskolan.
Jari har ett möte med Anders Malmroth och tar upp frågan. 
Bättre dialog med Solvalla leding och övriga intresseorganisationer. 

8. Övriga frågor?
Kan vi ha Julbord i samband med sponsordagen?
Jari efterfrågar offert för festvåning och Julbord.

Tydlig paketering för Sponsordagen. 
Jari tar fram PDF förslagför paketering.

Går det att få någon aktivitet i samband med sponsordagen?
Eventuell någon sponsor som vill göra en aktivitet i Arkaden i anslutning med 
julbord/sponsordag. 
Jari sätter ihop en paketering och prissättning.

9. Nästa styrelsemöte?
Solvalla Amatörklubb 22/5–2023 kl. 17-18 

Vid protokollet: Justerare:
Jari Åkerfeldt Alf Nordemon

__________________ __________________


